



25 نوفمبر 2021

تعميم لسنة ٢٠٢١ بشأن بروتوكول استئناف نشاط السفن السياحية

تود شئون الموانئ والملاحة البحرية بوزارة المواصلات والاتصالات إعلامكم بأنه سيتم استئناف نشاط السفن السياحية القادمة إلى مملكة البحرين عبر ميناء خليفة بن سلمان ابتداءً من 28 نوفمبر 2021.

وفي هذا الصدد، نود ابلاغكم بأنه تم الغاء التعميم رقم (2) لسنة 2020 بشأن إيقاف السفن السياحية بسبب فايروس كورونا (كوفيد-19) الصادر بتاريخ 26 فبراير 2020 اعتباراً من يوم الاحد الموافق 28 نوفمبر 2021.

وعليه، يسر شئون الموانئ والملاحة البحرية ان يرفق لكم البروتوكول الصحي المتعلق باستئناف نشاط السفن السياحية القادمة إلى مملكة البحرين.

نأمل منكم التكرم بالاطلاع واتخاذ الاجراءات اللازمة وفقاً لما نص عليه البروتوكول المشار إليه اعلاه.

شاكرين ومقدرين حسن تعاونكم الدائم معنا،

25 November 2021

Notice for the year 2021 Regarding the Resumption of Cruise Ships Protocol

The Ports and Maritime Affairs within the Ministry of Transportation and Telecommunication would like to inform you on the resumption of cruise operations entering the Kingdom of Bahrain effective from 28th November 2021.

Accordingly, Circular No. (2) of 2020 regarding the Suspension of Cruise Vessels due to the Corona Virus (COVID-19) issued on February 26, 2020 is terminated effective Sunday, 28th November 2021.

The Ports and Maritime Affairs are pleased to attach the Health Protocol on the resumption of cruise ships entering the Kingdom of Bahrain.

We kindly request you to take the necessary measures in accordance with the afore mentioned protocol.

We thank you and appreciate your kind cooperation with us.